
  

 

  Friluftsrådet Trekantområdet 

 

Karl Aage Dahl 
Formand Friluftsrådet Trekantområdet 
Jens Thuesens vej 20, 7000 Fredericia. kaadahl@c.dk 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 2 

den 22.05.23 kl. 17.30 
hos Jønne  

Tågerupvej 42, 6560 Sommersted 

Til stede: Karl Aage(KA), Astrid (AJ), Jønne (JA), Per B (PB) 

Afbud Peer Høgsberg (PH),- Tur i Skotland 

 

1. Nyt fra Friluftsrådet. 

 KA har været til generalforsamling i Friluftsrådet. Naturens uge samt Nat i naturen er 

kommende begivenheder. 
 

2. Udvalgsmøder opfølgning. 

NNP Lillebælt: 
PB har været til møde i Marin Naturnationalpark Lillebælt den 10. maj i Assens. Vi blev 

præsenteret for ideer og tanker bag Center for kyst og lystfiskerturisme.  
 

 

3. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter. 
 
1. Kolding kommune:  

JA: Der sker ikke så meget lige nu. KA: Hansenberg har for 6. år i træk fået det grønne flag. 

 
 

 

2. Vejle kommune  

Der har været 2 møder i bestyrelsen Vejle Ådal og Fjord. Busudflugt 6. juni til Viborgegnen. 

Folkemøde i Vejle 9. juni, PH deltager med en Pavillon. 
 

 

 

3. Fredericia kommune  

KA: Kommunen vil gerne have flere børn og børnefamilier ud i naturen samt Friluftsrådet 
(os) til at stå for et arrangement i naturens uge. Vi har ikke ressourcer til at deltage. 

Naturrådsmøde d. 25.05 i Fuglsang Skov. 

 
4. Vejen kommune 

AJ deltager på Grundlovsdag i indvielse af Højskolebækken på Rødding Højskole. Har 

været til møde i grønt råd på rensningsanlægget i Rødding. Der er ny lokalplan på vej for 
Jels Torv. Man vil bygge en speciel Hærvejspavillon. By og landsbypuljen har tre 

inddelinger: Nedrivning, facaderenovering og kondemnering. Man snakker også om 

solcelleparker på 1500 hektarer. Man snakker om ren natur (affaldsindsamling/håndtering 
samt ukrudtsbekæmpelse uden gift). Forstyrrelsesfri zoner for ulve i Klelund Plantage. ”Vild i 

Vejen er også aktiv”.  

Møde i Kyst til Kyst-stien på Hovborg Kro omhandlende fordeling af ressourcer/penge for 
lodsejere langs stien. Næste møde 13.06 v Blåvand Fyr. 

Vejen Businesscollege har også fået det grønne flag. 

 
 

5. Billund kommune  

Intet nyt. 
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4. Tværkommunale aktiviteter 

JA har været til et skovseminar med skovbrugerrådet på Comwell Kolding afholdt af DiF. 

Efterfølgende besøg på Trailcenteret i Seest. Der åbnes for O-løb i Østerskoven v Haderslev 

samt Sønderskoven v Sønderborg 
PB har været på Fanø til indvielse af udvidelsen af Svenskerbroen, Nationalpark Vadehavet. 

Derfra udgår fremover tursejlads til bl.a. sælbanker i Grådyb samt havnerundfart i Esbjerg. 

Planerne om etablering af flere Naturparker er efter folketingsvalget sat på standby. Dog en 
forventning om at urørt skov fortsat er på tegnebrættet.  

5. Eventuelt 

Husk jeres kørselsafregninger. 

 

6. Næste møde:  

PB og KA aftaler muligt tidspunkt for næste møde. 

 

Således opfattet af referent Per Brinck 


